
Elevrådsmøde fredag den 12. januar kl. 8.45-9.30 

1. Til stede: 

• Lærer Karina 

• 4.a: Sophia og Ellen 

• 5.a: Thaya og Mathias 

• 6.a: Elias og Emma 

• 7.x: Elias og Marcus 

• 7.y: Yahye 

• 8.x: Natasja og Josefine 

• 8.y: Laura F 

• 9.x: Ida Marie og Phillip 

2. Nyt fra skolebestyrelsesmøde 

• Formand: Natasja 8.y 

• Næstformand: Mahmood 7.y 

Næste møder er 29. Januar 2024 

Opsamling på punkter fra sidst: 

Skolebus:  

Køkulturen skal elevrådet arbejde med. Elevrødderne tager det op i klasserne og finder ud 

af hvor stort problemet er. 

Skolebestyrelsen arbejder i ekstra bus.  

Forslag om større bus 

Kan buschaufføren åbne begge døre? Så er der knap så meget tryk på. 

Nikotinprodukter: 

Det tages op i klasserne og vi ser om nogle har gode idéer. 

Kan der måske komme en ud på skolen og fortælle om dette?  

- elevrådet tænker ikke det nytter noget 

 

Følgende punkter tager Natasja med til skolebestyrelsen: 

• SPAR 

• Mobiler 

3. Nyt fra Ungebyrådet 

 

Svar på spørgsmål om cykelstier og lys, samt indtegne på kort. 

Husk indsend svar til Julie Kielberg 

Cykelstier mangler fra: 

• Munkebo til Nymarken 

• Rynkeby til Langeskov 

• Odensevej fra Langeskov mod Marslevgrillen 

• Kerteminde til Nymarken 



Der mangler lys her: 

• Rynkeby til Langeskov 

• Marslev til Nymarken 

• Munkebo til Nymarken 

Cykelparkering på skolen: 

• Der er god cykelparkering på Nymarksskolen 

Cykelpumpe: 

• Der er ikke behov omkring Nymarksskolen 

 

Inputs til elevrådsdagen, som er d. 28/2: 

• Bevægelse i undervisningen - katalog 

 

4. Opsamling fra sidste møde 

 

Der er lavet ny plan for multibanen på mellemtrinnet. 

 

5. Plakater – hvordan er det gået? 

 

Der opfordres til at bruge dem igen. 

Vi hænger op i alle klasser. 

Vi tager det op næste gang. 

 

6. Nyt fra klasserne. 

 

9.x ønsker at udskolingen må besøg SPAR i Rynkeby i spisepausen. 

Der var en positiv indstilling blandt udskolingen til dette. 

Natasja tager det med til skolebestyrelsen 

 

7. Evt. 

 

 


